
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 Dagsorden: Tirsdag den 12. marts 2024  

Klokken 17.00-19.00  
Afbud:    Søren M.                   Flemming                                            

Mødeleder:  

1. Godkendelse af referat 

godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

3. Aktuel situation på skoleområdet i Odense 
 
Agedrup sagen har udløst mange forskellige handlinger på forskellige niveauer. 
Skolebestyrelsen er medunderskriver på en fælles henvendelse fra skolebestyrelserne i 
kommunen til børne-ungeudvalget. 

I Århus har skolebestyrelser nægtet at godkende budgetterne. Der er nu oprettet et 
tværkommunalt netværk for skolebestyrelses-forpersoner der forsøger at koordinere 
”opråb” omkring folkeskolens forskellige udfordringer. 

Susanne Crawley har indkaldt alle kommunens forpersoner til møde på torsdag. Søren 
deltager. 

Skolens ledelse har anonymt besvaret en række spørgsmål omkring, hvorledes situationen 
er på vores skole ift. elever med grænseoverskridende adfærd mm. 

Der er udsendt en samlet rapport omkring kommunens skoler, og hvad der samlet set ses 
af tendenser. Den har været udsendt til bestyrelsen. 

Undervisningsministeren har været kaldt i samråd og i hans talepapir er der forskellige 
nedslagspunkter som både nu og tidligere har været bragt i anvendelse ift. nogen af de 
udfordringer, vi oplever her. Der har fx været forældre, der har klaget over afgørelser 
skolens ledelse har truffet eller omkring, hvilke sanktioner der har eller ikke har været 
anvendt. I den situation var skolebestyrelsens opbakkende i forhold til den afgørelse, der 
var truffet. 



 

 

Ift de kommende budgetter, er det allerede meldt ud at den samlede ramme for 
skoleområdet er mindre end sidste år. Det er skolebestyrelsen, der godkender skolens 
budget. Når det foreligger, må bestyrelsen, hvorvidt den mener, man vil kunne godkende 
det, der tildeles og samtidig skele til, hvordan fremtiden tegner. Kommunens bestyrelser 
taler sammen om at have en fælles holdning til, om de udmeldte budgetter kan 
godkendes. 

TV2 fyn har offentliggjort en oversigt over, hvordan elev trivslen ser ud på de fynske skoler. 

Tingløkkeskolen ligger placeret på en 5. plads. 

 

4. Regnskabsafslutning 

Annette fremlægger. 

 

5. Timefordelingsplan, skoledagens struktur – og sidste nyt omkring ungedidaktik 

Annette fremlægger forslag til timefordelingsplanen. Helt generelt har målet været at 
nærme sig det vejledende timetal mest muligt (jf bestyrelsens ønske om kortere skoledage) 

Der er fortsat lidt tvivl om, hvordan det bliver i 0. årgang og om der bibeholdes nogen UUV 
timer der, og at der bevares en UUV time i 1. halvår af 1. årgang. 

Timefordelingsplanen er  Godkendt 

Ringetidssættet er godkendt 

Ungedidaktik: Der er udarbejdet et forslag til nye ringetider ift at forlænge elevernes 
frikvarter. – Forslaget er sendt ud med mødeindkaldelsen. Der er pt noget usikkerhed ift 
hvordan skemaet kan lægge sig, som har betydning for skoledagens længde. Der er møder i 
næste uge både ift timefordelingsplanen og ift det didaktiske greb. Der er fokus på bl.a. 
praksisfaglighed.  

 
6. Byggeri – status. Der er rejsegilde den 8. april klokken 12.30 på de to nybyggerier. S. 

Crawley og S. Windell har meldt ankomst. Alle elever får en flødebolle og en juice. 
Medarbejderne får pizzaslides.  
Samlet set er der lidt forsinkelser dels grundet vejrliget, og der har været noget vand i 
kælderen. 
De nye toiletter er i brug i stueetagen – der har desværre allerede været problemer med, 
at der bliver skrevet på væggen og ift papirservietter, der stopper toiletterne. 
Vi har stort fokus på at arbejde med kulturen ift at passe på skolens lokaler og inventar. 
Legepladsen er i fuld gang og skulle være færdig sidst på ugen. 
Lokalerne i Ungefløjen er færdige. 



 

 

 
7. Skolebestyrelsens beretning – udskydes til næste møde 

 
 

8. Forberedelse af forældremøder i august 
Første brainstorm ift hvad det er bestyrelsen skal tage med ud til møderne. 
Badning efter idræt 
Fødselsdage – drenge pige – er der andre møder at gøre det på 
Ordensreglerne 
Trafikken 
Skole-hjem – kommunikation - Aula 
 
Punktet tages på igen næste gang 
 

9. Meddelelser 
• Elevråd: Der har været møde. Der er arbejdet med cases til venskabsdagen. Der er 

mange der har ønsket længere pauser, der er flere af de små der ønsker mulighed 
for at kunne være inde i frikvartererne – både i klasserne og på biblioteket.  

• Skolen herunder:  

1. Personaleomsætning: 1 opsigelse, 1 ansættelse – midlertidig, da der er 
ansættelsesstop i Odense Kommune for lærere og pædagoger 

2. Elever: 2 indskrevet, 3 fraflyttet 
3. Der er fire elever, der har været indstillet til HC Andersen legatet og det er 

Frederikke fra 8.b der er blevet udvalgt som modtager. 
 

• SFO processen ift de nye lokaler og hvilken struktur vi skal have når vi er flyttet er 
gået i gang.  

• Tilmeldte i : forårssfo 73 – sfo 285 – miniKLUB 49 

• Formanden: Suppleringsvalg. Søren T har haft fat i Søren M ift at vende tilbage efter 
sommer. Søren M melder klar så derfor bliver der ikke afholdt suppleringsvalg. 

10. Punkter til næste møde 

Skolebestyrelsens beretning 

Emner til forældremøderne i august 

Næste møde flyttes til 16.april – så ingen møde den 2.april 

Så er der møde den 14.maj og 4. juni 

11. Evt. 
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